

名称:纳拓多功能营灯说明书

尺寸:85x50mm (成品) 170x300mm (展开)

颜色:PANTONE COOL GRAY 10C

工艺:先左右对折再风琴折页做压痕

材质:105克双铜纸

日期:2022/11/25

NexTool

NE20014 纳拓多功能营灯使用说明书

使用产品前请仔细阅读本说明书,并妥善保管

产品特点

- 600流明高亮营灯,满足户外露营、聚会派对、停电应急、汽车维修等多元场景
- 6大发光模式,一键切换,操作简单清晰
- 内置高容量聚合物电池,最长续航达168小时
- 可作为移动电源,关键时刻给手机充电
- 特设挂钩和磁吸底部,可悬挂可磁吸,随时随地解放双手

性能参数

光电参数	白光			彩光			
	白光低亮	白光中亮	白光高亮	红灯常亮	红灯闪	红蓝闪	气氛灯
亮度	15流明	150流明	600流明	4流明	—	—	—
续航时间	168小时	13小时	5.5小时	50小时	—	—	—
最大照射直径	30米						—
防跌高度	1米						—
防水等级	IPX4						—
规格	59毫米 (筒身直径) × 82毫米 (高度)						—
重量	170g ± 4g						—
材料	ABS塑料						—
充电	充放电功能; Type-C充电直充, 充满电时间约3小时						—
电池	26650 × 1 (5000mAh 3.6V 18Wh)						—

上述参数严格按照Q/GDBCY 015-2019标准,在常温 (22±3°C) 环境下测试所得,测试电池为26650×1(5000mAh) 锂离子电池,如测试环境不同,性能参数可能会有差异。

产品结构

操作说明

- 开启/关闭**
长按按键约1秒,点亮营灯。再长按按键约1秒,熄灭营灯。营灯设有记忆模式,每次开启为上一次关闭时的模式与档位。
- 白光/彩光切换**
营灯开启状态下,快速双击按键,即可切换白光模式及彩光模式。
- 白光亮度切换**
营灯开启白光模式下,通过单击按键,循环切换低亮、中亮、高亮档位。
- 彩光模式切换**
营灯开启彩光模式下,通过单击按键,循环切换气氛灯、红光、红闪、红蓝闪档位。
- Type-C自充电**
使用5V/2A适配器,充电时间约3小时当4颗充电指示灯都为蓝光常亮,表示已充满电。
- 移动电源**
额定输出容量: 2800mAh(5V/1.8A)。

如有售后服务需求,请联系广东百创源科技股份有限公司客服部门
售后服务电话:0662-369 2722
服务时间:周一至周五 8:00-17:15
制造商:广东百创源科技股份有限公司
地址:广东省阳江市江城银铃科技产业园B9-3

正面

NexTool

User manual of Nextool Multi-function Lantern

Please read this manual before using and keep it carefully

FEATURE

- 600 lumen bright camp light, perfectly meet the needs of outdoor camping, party, power outage emergency, car maintenance and other multiple scenarios
- Six lighting modes, one-button switch, easy to operate
- Carry with high capacity polymer battery with a maximum battery life up to 168 hours
- With emergency portable battery function to save your phone in case
- With hooks and magnetic suction bottom, it can be hung and free your hands anytime and anywhere

SPECIFICATIONS

Measured Photoelectric Parameters	White Light			Multi-Color Light			
	Low	Medium	High	Red Constant	Red Flash	Red-blue Flash	Atmosphere
Output	15lm	150lm	600lm	4lm	—	—	—
Runtime	168h	13h	5.5h	50h	—	—	—
Max Beam Distance	30m						
Impact Resistant	1m						
Waterproof	IPX4						
Dimension	59 mm (diameter) × 82 mm (height)						
Weight	170g ± 4g						
Material	ABS Plastic						
Charging	Charge and discharge function. Type-C direct charge, full charge time is about 3 hours						
Battery	1 × 26650 (5000 mAh 3.6V 18Wh)						

The above specifications are strictly in accordance with the Q/GDBCY 015-2019 standard and tested at normal temperature (22 ± 3 °C). We tested the lantern with a 26650 x 1 (5000mAh) lithium-ion battery. The specifications might vary when testing in different environment.

STRUCTURE

INSTRUCTIONS

- On/Off**
Press and hold the button for 1 second to turn on the lantern. Press again for 1 second to turn it off. The lantern has a memory mode, each time it turn on with the last used mode.
- White light / color light switch**
When the lantern is on, double-click the button quickly, then switch between white light mode and colored light mode.
- White light mode switch**
When the lantern is turned on in white light mode, click the button to cycle through low, medium, and high modes.
- Color light mode switch**
When the lantern is in the colorful light mode, click the switch to cycle the atmosphere colorful mode, red light, red flash, Red & blue flash mode, red flash.
- Type-C charging**
Utilize 5V/2A adapter, charging time is about 3 hours. The 4 blue charging indicators will stay constant on after fully charged.
- Mobile power bank**
Rated capacity: 2800mAh (5V / 1.8A)

WARRANTY CARD

Product Description	Name	Model#
User Information	Name	Phone
	Address	
	Address	Phone
Retailer Information	Address/Website	
	Sale date	Invoice#

For after-sales service needs, please contact the customer service department
After-sales service phone: 06-662-369 2722
Business hours: Mon. to Sun. 8:00-17:15
Manufacturer: BINOVO MANUFACTURING CO., LTD.
Address: B9-3 Yinling Technology Industrial Park, Jiangcheng District, Yangjiang City, Guangdong, China

背面

Copyright © 2022 BINOVO MANUFACTURING CO., LTD. All rights reserved.